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PSD susține impozitul progresiv | Sorin Grindeanu: Daca am face impozit progresiv

nu ar mai fi nevoie sa crestem TVA

Presedintele interimar al PSD, Sorin  Grindeanu, a declarat miercuri, la Curtea de Arges, ca daca ar fi 

implementat impozitul progresiv nu ar mai fi nevoie de cresterea TVA. 

"Exista niste recomandari de la institutiile financiare internationale,  chiar si de la Comisie (Comisia Europeana -

n.r.), va rog sa va uitati  ce a spus FMI în urma cu doua sau trei zile, recomandarea FMI sa avem  impozit

progresiv în România. Este o recomandare pe care o are si Banca  Mondiala si FMI si Comisia Europeana. Eu

înteleg ca trebuie sa ramânem  noi printre ultimele state... Sunt 27 de state în UE, doar patru au mai  ramas cu acest

tip de impozitare, pe care îl avem noi, România,  Bulgaria, Ungaria si Estonia. Restul, toate au acest impozit

progresiv.  Adica, de la o anumita cota în sus, pentru venituri mari, de aceea nu  vrem sa ne atingem de veniturile

mici, sa existe o extra-impozitare.  Asta este impozitarea progresiva. Nu pentru oameni cu venituri mici si  medii",

a precizat Grindeanu.

El a adaugat ca daca ar fi implementata aceasta masura nu ar mai fi nevoie de cresterea TVA.

"Am putea sa aplicam de la 1 ianuarie, sa spunem, de la un venit peste  12.000 de lei, impactul pe o aplicare de

20% impozit pe ce depaseste  12.000, ne aduce un venit în plus de cam 12 miliarde. E nevoie de un  buffer de

câteva luni pentru a putea sa aplicam acest impozit progresiv.  Pâna la 1 ianuarie putem sa discutam de acea taxa

de solidaritate,  care, de fapt, e tot un impozit progresiv, tot pentru cei cu venituri  mari si foarte mari", a mai spus

Sorin Grindeanu.

Legat de aceste masuri, el a adaugat ca "sunt lucruri care mai devreme sau mai târziu le vom aplica".

Liderul PSD a subliniat ca nu este de acord cu taieri de venituri pentru cei cu venituri mici si medii.

"Nu o sa fim de acord noi, ca partid, sa taiem veniturile pentru  oamenii care au venituri mici si mijlocii. PSD nu

poate sa faca lucrul  acesta si nu va face! Am vazut tot felul de proiectii, dati-mi voie sa  nu le comentez. Atunci

când vom ajunge la un acord îl vom comunica.  Subliniez, noi nu vom putea fi de acord, de exemplu, sa punem

CASS la  pensiile mici sau mijlocii, sa impozitam mai mult pe cei care au  venituri mici sau mijlocii, sa taiem

diverse lucruri care nu aduc un  mare plus la buget", a precizat Grindeanu.

El a adaugat ca PSD nu sustine taxarea pe tranzactiile bancare.

"Nu stiu cine a venit cu propunerea", a spus social-democratul.

Ministrul Transporturilor, Sorin Grindeanu, a facut, miercuri, o vizita  pe santierul sectiunii 5 a Autostrazii Sibiu -

Pitesti si a sustinut  declaratii de presa.
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